
 

Z Á P I S 

 

z  15. zasedání zastupitelstva obce Valchov, 

konaného dne 13. 9. 2012 v 19.30 hod. v budově obecního úřadu ve Valchově 

 

 

Přítomno: ing. Radka Bezděková, ing. Jindřiška Brožová, ing. Jiří Dokoupil, Milan Fiala, 

Václav Hasoň, ing. Zdeněk Přikryl, Pavla Vítová, Karel Vrána 

  omluveni – Tomáš Kalik  

(prezenční listina) 

 

Občané a hosté: prezenční listina 

 

1. Zahájení 

 

Starostka obce zahájila 15. zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO), které bylo svoláno v 

souladu se zákonem č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 

 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, a tím je ZO schopno 

právoplatně se usnášet. 

 

Zapisovatel: Ing. Brožová 

 

Starostka upozornila všechny přítomné, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam pro 

účely pořízení zápisu, po ověření zápisu bude vymazán. Případné připomínky je třeba vznést 

co nejdříve po obdržení kopie zápisu. Hlasování zastupitelů je zapisováno jmenovitě.  

 

Poznámky k zápisu - hlasování: 

br – ing. Jindřiška Brožová 

př – ing. Zdeněk Přikryl 

ha – Václav Hasoň 

ka – Tomáš Kalik 

vr – Karel Vrána 

be – ing. Radka Bezděková 

fi – Milan Fiala 

ví – Pavla Vítová 

do – ing. Jiří Dokoupil 

1 – zastupitel hlasoval pro 

2 – zastupitel hlasoval proti 

0 – zastupitel se zdržel hlasování 

N – zastupitel nebyl přítomen zasedání 

 

Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Ing. Zdeněk Přikryl a Karel Vrána. 

 

Návrh usnesení 1/15/2012:          6 - 1 - 1 

ZO schvaluje Ing. Zdeňka Přikryla a Karla Vránu jako ověřovatele zápisu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-0 be-1 fi-1 ví-1 do-2 

Bylo přijato usnesení č. 1/15/2012  
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Program: 1     zahájení 

2. kontrola plnění úkolů 

3. rozpočtové opatření 3/2012 

4. závěr z kontroly hospodaření MŠ 

5. kontrola finančního výboru 

6. příspěvek na financování systému IDS JMK na rok 2013 

7. žádost o investiční příspěvek SVaK 

8. žádost o prominutí části půjčky SDH Valchov 

9. navýšení rozpočtu MŠ Valchov 

10. žádost o sponzorský dar ZO ČSCH Boskovice 

11. žádost o sponzorský příspěvek fotbalového mužstva „Boskovice B“ 

12. různé 

13. diskuse 

14. závěr 

 

na žádost pana Švece ze společnosti S and M, zastupitelé hlasovali o vloženém bodu o možné 

realizaci větrných elektráren v katastru obce Valchov před bod 2. Kontrola plnění úkolů. 

   

Návrh usnesení 2/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje program zasedání včetně vloženého bodu o možné realizaci větrných elektráren 

v katastru obce Valchov před bod 2. Kontrola plnění úkolů. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 2/15/2012  

 

Starostka konstatovala, že zápis z 14. zasedání ze dne 25. 6. 2012 byl ověřovateli ověřen a po 

celou dobu zasedání vyložen. 

 

Větrné elektrárny 

Pan Švec znovu shrnul možnosti případné stavby větrných elektráren (dále jen VE) na 

katastru obce Valchov. Věděl, že na stránkách obce proběhla anketa a ptal se na názor 

zastupitelů. Zda jsou pro přípravu realizace VE nebo zásadně proti. Vzhledem ke skutečnosti, 

že Milan Fiala nebyl na minulém zasedání, požadoval doplnit některé informace, jako např. 

kdo bude VE stavět, kdo bude jejich majitelem, atd. Pan Švec dotazy zodpověděl. Pan Kunc 

připomněl, že tyto VE již byly předmětem jednání dříve, když on byl zastupitelem a 

podotknul, že tehdy tato možnost nebyla schválena. Byly připomenuty možné přínosy pro 

obec, které by činily asi 120 tis. korun za jeden stroj a rok. Maximálně by mohly na kopci 

Vrdlov stát dvě věže. Pan Švec popsal další záležitosti, které by bylo třeba zajistit před 

případnou stavbou, energetický audit, životní prostředí, aj. Doplnil, že lze kontaktovat 

starosty obcí, ve kterých VE stojí a jsou provozovány. Další dotazy vznesl pan Sedlák a pan 

Hartl. Taktéž mu byly zodpovězeny. Starostka vyzvala zastupitele a potažmo i občany, aby se 

vyjádřili k možnosti uspořádat ještě v obci setkání co největšího počtu občanů a širšího 

projednání návrhu firmy S and M. Po krátké diskuzi zastupitelé hlasovali o možnosti přípravy 

stavby VE.  

Návrh usnesení 3/15/2012:          7 - 1 - 0 

ZO neschvaluje pokračovat v dalších jednáních ohledně případné výstavby větrných 

elektráren. Tuto záležitost považuje za ukončenou. 

Hlasování: br-1 př-2 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 3/15/2012  
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2. kontrola plnění úkolů 

 

Nová náves pro Valchov – dohoda na SZIF byla podepsána 13. 6. 2012, jsou podepsány i 

smlouvy o dílo s dodavateli jednotlivých částí stavby, stavba probíhá, vše je řešeno za chodu. 

V průběhu stavby vyvstala potřeba (před rokem nebyla tak markantní) vybudování opěrných 

zdí kolem přechodů. Zastupitelé byli informováni a souhlasili. Rozpočet na obě opěrné zdi 

v délce celkem 25m je 199 985,- Kč bez DPH. Financováno bude z obecního rozpočtu 

z položky komunikace na samostatnou objednávku. Ing. Dokoupil a Milan Fiala doplnili, že 

by bylo lepší projednat takové relativně důležité a zásadní záležitosti na zasedání ZO. 

Starostka souhlasila a zdůvodnila nesvolání zasedání tím, že přerušit stavbu na více jak osm 

dnů je problematické a neekonomické. 

Návrh usnesení 4/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje vybudování opěrných zdí v souvislosti s výstavbou přechodu pro chodce a 

místa pro přecházení dle nabídky a zároveň schvaluje jejich financování z obecního rozpočtu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 4/15/2012  

 

Po dokončení prací rekonstrukce kanalizace v rámci Dyje II a v souvislosti s naším projektem 

Nová náves pro Valchov nastala potřeba řešit prostor před kaplí. Se SVAK a dodavatelem 

stavby Skanska, jako vítězem VŘ, byla dohodnuta možnost celoplošné pokládky asfaltového 

povrchu za cenu 225 272,- Kč bez DPH. Výběrové řízení provedl SVAK. Starostka navrhuje 

schválit. 

Návrh usnesení 5/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje celoplošnou pokládku povrchu v prostoru před kaplí za nabídkovou cenu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 5/15/2012  

 

Výstupy z kontroly kontrolního výboru    
 most u č.p. 61 – úkol trvá. O: starostka a V. Hasoň 

řešení BOZP a PO - revize el. zařízení hotovy, zjištěné závady opraveny 

 

Jednací řád: Článek 2 – Pravomoci zastupitelstva obce, platí zákon o obcích § 84 a § 84 

článek 2 se mění na § 84 a § 85. 

                Článek 9. – Hlasování, bod 3 – Usnesení je přijato, hlasuje-li pro návrh 

nadpoloviční většina přítomných členů ZO  

článek 9 bod 3 se přítomných členů mění na všech členů 

 

                Článek 10. – Dotazy členů zastupitelstva obce,  

bod 2 (právo na informace podle § 82 zákonu o obcích), na dotazy a připomínky 

odpovídá dotazovaný bezodkladně, připomínky, jejichž obsah vyžaduje prošetření 

nebo provedení jiného opatření, zodpoví písemně, nejdéle do 60 dní. 

 

Článek 10, bod 2 se mění na nejdéle do 30 dnů 

Návrh usnesení 6/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje změnu jednacího řádu ZO Valchov dle výše uvedeného. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 6/15/2012  

 

Změna ÚP – úkol trvá, O: starostka. 
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Pojištění obecního majetku a odpovědnosti - Úkol trvá.  

 

Jímka u MŠ – Vyčištění jímky – úkol trvá 

 

Kolaudace chodníků + Zlatá Valcha – smlouva s opcí byla ze strany Svazku zrušena. 

Projektová dokumentace na úpravu plochy před Zlatou Valchou je na základě smluv se 

Svazkem hotova. Realizace letos je ještě možná, starostka je v jednání s několika firmami. 

Chodníky se budou opravovat současně. Úkol trvá. 

 

Návrhy zastupitelů do dokumentu „Program obnovy obce“ – z minulého zápisu, stále 

platí možnost podání návrhů, dokument se již začal zpracovávat. Nabídka na řešení celého 

dokumentu je 78 000,- Kč včetně DPH. Cena je běžná a přijatelná (ověřeno s jinými starosty). 

Schváleno bylo na dřívějším zasedání. V průběhu rozpracovanosti bude konzultováno se 

zastupiteli. Ing. Dokoupil má do dokumentu dva návrhy – rozšíření cesty na Přísadniska od 

silnice 150 a zatravnění fotbalového hřiště.  

 

Kaple sv. Petra a Pavla 

Starostka navrhuje zvážit opravu fasády a oken kaple. Fasáda se začíná odlupovat a vzhledem 

k 10ti letému výročí vysvěcení kaple by bylo vhodné ji opravit. Také starostka navrhuje 

slavnostnější průběh příští pouti, pozvat například pěvecký sbor a hudbu, zástupce církví 

apod. S panem Veselým bylo jednáno o potřebě opravy kaple. 

Návrh usnesení 7/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje opravu fasády a oken kaple sv. Petra a Pavla v 1. polovině roku 2013. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 7/15/2012  

 

Veřejná služba – Vykonavatelé VS průběžně pracují, zatím nejsou žádné problémy zejména 

díky Davidovi Pluháčkovi. Pracovník David Pluháček vykonává funkci koordinátora VS, 

podařilo se z ÚP získat dotaci 8 000 měsíčně na jeho plat. Je zaměstnancem OÚ. Dále se 

podařilo zajistit dalšího pracovníka VPP s příspěvkem 10 000,- KČ z ÚP. Práci vykonává 

Mirka Krejčířová. Je také zaměstnancem OÚ. 

 

Lesy - Podzimní kolo žádostí na SZIF na zalesňování. Starostka prověřuje možnosti, vyjmutí 

ze zemědělského půdního fondu a zpracuje žádost o dotaci. Úkol trvá. Uvítá pomoc ostatních 

zastupitelů. 

 

OPŽP - Ministerstvo životního prostředí ve svém operačním programu patrně vypíše výzvu 

na snižování energetické náročnosti v rámci veřejného osvětlení. Starostka zajistí vypracování 

projektové dokumentace na rekonstrukci veřejného osvětlení v obci – vypracování PD zatím 

pozastaveno. Dle kusých informací bude E.ON provádět úpravy el. vedení v obci. Je možné, 

že bude obec muset financovat i nové sloupy VO. 

 

příhraniční spolupráce 

starostka navrhovala prověřit tuto možnost a najít si partnerskou obec na západním 

Slovensku. Z možností následných akcí lze potom budovat např. naučnou stezku nebo 

uspořádat festival či nějakou sportovní záležitost – úkol trvá 

 

Žádost o budoucí směnu pozemku „cesty za kravínem“ – úkol trvá 

pan Macháček vysvětlil situaci. Jedná se o přesunutí polní cesty z původních pozemků p.č. 

670/1, 670/2, 670/3 na nově vzniklou parcelu. Pozemky po obou stranách současně umístěné 
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cesty má v majetku firma RM TRYMET a není možné jejich pozemky zcelit a oplotit. Pan 

Macháček navrhuje, aby obec Valchov prodala parcely současné cesty firmě RM TRYMET, 

která by následně na svoje náklady nechala vyměřit novou parcelu (cestu) a cestu přesunula 

na okraj vlastních scelených pozemků a po té cestu zpět odprodala obci Valchov. Fakticky by 

došlo k napřímení cesty, lepší dopravní obslužnosti a také by bylo možné zrušit břemena, 

kterými je nyní obecní cesta zatížena (přístupy na pozemky). Výměrou by se transakce 

uskutečnila v poměru 1:1.  

Místostarosta a Václav Hasoň zajistil šetření na místě samém, bylo dohodnuto rozšíření 

nájezdů na nově vybudovanou cestu. Je třeba toto ohlídat. Karel Vrána připomíná rozšíření 

propustku nad lakovnou, aby se dalo na nově přeloženou cestu najet. Václav Hasoň pak 

odvodnění cesty při srážkách mezi lakovnou a nově zbudovanou cestou, buď příkop nebo 

propojení do stávajícího příkopu. Starostka řekla, že všechny tyto připomínky musí být 

splněny před majetkovým vypořádáním s firmou RM Trymet. Dále starostka požádala ostatní 

zastupitele o pomoc v této věci. 

 

obecní knihovna Valchov  

Rekonstrukce knihovny je hotova, od 2. 8. 2012 je knihovna opět v provozu. Náklady byly asi 

20 tis. podlaha, 95 tis. vybavení. V souvislosti s knihovnou asi 40 tis. nové omítky 

v chodbách školy a 8 tis. vymalování včetně materiálu. Dolaďují se ještě některé drobnosti. 

Děkuji všem, kteří se na pracích podíleli.  

 

DH Přísadniska – z důvodů nevyužívání DH, navrhuji přesun zbytku prvků do areálu Borky. 

V areálu je již odpovídající zázemí a rodiče s malými dětmi budou svůj volný čas trávit buď 

na hřišti nebo v prostoru zahrádky Osvěžovny, takže budou využity prvky na výletišti. 

Osobně tuto záležitost projednám se všemi rodiči dětí od mostu u Dokoupilového na konec 

Přísadnisek o průběhu jednání Vás budu informovat – úkol trvá, jednala jsem již s částí 

rodičů. Úkol trvá. 

 

Žádost o odkoupení pozemku v průmyslové zóně – starostka vyvolala jednání a 

architektem ohledně přípravy průmyslové zóny. Výsledkem je možnost vypracování studie 

s návrhem obslužných komunikací a rozčlenění parcel. Tato studie by byla finančně součástí 

Strategického dokumentu rozvoje obce. Starostka se však přiklání k dlouhodobým pronájmům 

než k prodeji pozemků. Obec by po prodeji nemohla ovlivnit činnost na soukromých 

pozemcích. Dále navrhuje tuto studii zpracovat a na základě výstupů prodávat nebo 

pronajímat pozemky pro podnikání. Do té doby nemůže být nic prodáváno/pronajímáno, aby 

se nestalo, že nastanou komplikace s přístupem do ostatních míst. Starostka v tomto smyslu 

odpoví panu Šmeralovi. 

Návrh usnesení 8/15/2012:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje pořídit studii průmyslové zóny Valchov. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 8/15/2012  

 

Pronájem pozemků ZD Skály 

Záměr pronájmu obecních pozemků p.č. 665, 663/1, 655/1 a 582/2 v k.ú. Valchov. Vyvěšeno 

na ÚD, jediným zájemcem je ZD Skály Benešov. Starostka navrhuje pronajmout pozemky 

ZD Skály Benešov. Vzhledem k požadovanému odkupu pozemků v průmyslové zóně, kde 

jeden z nich (jeho část) je právě předmětem budoucího nájmu, je třeba tuto skutečnost ještě 

prověřit, aby nedošlo k uzavření nájemní smlouvy, které by vadilo prodeji/pronájmu pozemků 

a naopak. Návrh nájemní smlouvy ještě není hotov, čeká se na možnost návrhu průmyslové 
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zóny, následně bude vyřešeno. V budoucí smlouvě o pronájmu pozemků je třeba zakotvit 

možnost manipulace s ohledem na možný rozvoj průmyslové zóny. 

 

dohoda o poskytnutí finančního příspěvku SOB 

dohoda byla podepsána, vyúčtování bude upřesněno. Jednalo se o pořízení herních prvků na 

DH u MŠ. 

 

Fotbalové hřiště 

Navrhuje starostka přesunout k bodu 11., neboť spolu úzce souvisí a domnívá se, že by se o 

situaci hovořilo dvakrát. 

 

K připomínkám zastupitelů a občanů z minulého zasedání 

Světla na VH – je řešeno, vzhledem k drobným problémům při nastavení bude nutná účast 

projektanta pana Pavlů. 

Splavování zeminy je vyřešeno novým vysvahováním okolního terénu – splněno. Stržen byl i 

svah podél přístupového chodníku k VH, jako další opatření navrhuje starostka postavit 

opěrnou zídku do výšky 60 cm, která by byla osazena dřevěnou deskou a zároveň by sloužila 

jako lavička, cena 20m dlouhé zdi by byla asi 70 tisíc korun. Dále navrhuje osázení svahu 

zakrslou borovicí a tím zajistit zpevnění svahu proti erozi. Cena by byla asi 40 tisíc korun. 

Výsadba ba se mohla provést v době výsadby lesa. Zastupitelé i občané diskutovali k výše 

uvedenému. Pan Kunc navrhuje upřednostnit výsadbu jako zpevnění svahu. Starostka 

potvrdila, že měla na mysli jak zídku, tak výsadbu. Zídka by byla využita jak při případných 

fotbalových zápasech, tak při jiných akcích – poutě, cyklozávody, atd. ing. Dokoupil navrhuje 

počkat do jara, co udělá zima. Pokud to bude potřeba i příští rok, budeme o tom dál jednat. 

Místostarosta připomíná, že zemina naplavená na přístupovém chodníku na VH činí potíže 

s vnášením nečistot (bláta) na nový umělý povrch. Opěrná zídka by se udělala zároveň 

s opravou reklamovaného chodníku. Milan Fiala souhlasil s návrhem opěrné zídky. Pak 

navrhnul také počkat do jara. 

Návrh usnesení 9/15/2012:          4 - 1 - 3 

ZO schvaluje stavbu opěrné zídky u fotbalového hřiště podél chodníku na VH. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-2 be-0 fi-0 ví-1 do-0 

Nebylo přijato usnesení č.9/15/2012  

 

Lavičky na VH jsou navrženy, prototyp odzkoušen a nyní se vyrábějí.  

 

3. rozpočtové opatření 3/2012 

SU AU § pol ÚZ 
schval.  
rozpoče

t 

uprav.  
rozpoče

t 

zvýšení + 
snížení - 

důvod 

231 
010
0   4116 

3311323
4     7 500,00 dotace VPP ze SR 

231 
010
0   4116 

3351323
4     42 500,00 dotace VPP z ESF 

231 
010
0   1113   50 50 10 000,00 daň z př. FO z kap. výn. 

231 
010
0   1340   160 160 2 000,00 poplatek za odpad 

231 
010
0 

103
1 2111   100 100 28 500,00 příjmy z pěstební činnosti 

231 
010
0 

341
2 2132       1 500,00 pronájem víceúčel. hřiště 

231 
010
0 

341
9 2111       47 500,00 

těl. činnost propagace, 
startovné 
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231 
010
0 

363
9 2324       18 000,00 příjmy za energie č.p. 52 

231 
010
0 

617
1 2324   20 20 1 800,00 příjmy za energie č.p. 97 

Celkové zvýšení/snížení příjmů 
159 

300,00   

         VÝDAJE 
       

SU AU § pol ÚZ 
schval.  
rozpoče

t 

uprav.  
rozpoče

t 

zvýšení + 
snížení - 

důvod 

231 
010
0 

374
5 5011 

3311323
4     7 500,00 dotace VPP ze SR 

231 
010
0 

374
5 5011 

3351323
4     42 500,00 dotace VPP z ESF 

231 
010
0 

103
2 5169   40 63 8 000,00 zvýšení nákladů produkční činn. 

231 
010
0 

231
0 5329   30 30 30 000,00 přesun mezi výdaji 

231 
010
0 

232
1 5329   30 30 -30 000,00 přesun mezi výdaji 

231 
010
0 

331
4 5137       79 000,00 

zvýšení nákladů knihovna 
DDHM 

231 
010
0 

331
4 5139   15 17 13 000,00 zvýšení nákladů knihovna mat. 

231 
010
0 

331
4 5169     5 1 000,00 

zvýšení nákladů knihovna 
služby 

231 
010
0 

332
6 5169   0,5 0,5 500,00 zvýšení nákladů kaple služby 

231 
010
0 

341
9 5175   6 12 10 000,00 

zvýšení nákladů 
těl.činn.pohoštění 

231 
010
0 

341
9 5229   150 150 5 000,00 zvýšení nákladů DC Poškoláci 

231 
010
0 

342
1 6122   85 85 -85 000,00 přesun mezi výdaji 

231 
010
0 

342
9 5169   10 10 3 000,00 

zvýšení nákl.ost.zájm.činn. 
služby 

231 
010
0 

363
1 5139       700,00 zvýšení nákladů VO materiál 

231 
010
0 

363
1 5169       700,00 zvýšení nákladů VO služby 

231 
010
0 

363
9 5175       2 700,00 

zvýšení nákladů č.p.52 
pohoštění 

231 
010
0 

363
9 6349       

109 
200,00 zvýšení nákladů transfery SOB 

231 
010
0 

374
5 5021   15 15 10 000,00 

zvýšení nákl. os. výdaje 
veř.zeleň 

231 
010
0 

374
5 5031     8 8 000,00 zvýšení nákladů SP veř. zeleň 

231 
010
0 

374
5 5032     3 4 500,00 zvýšení nákladů ZP veř. zeleň 

231 
010
0 

374
5 5137       11 700,00 

zvýšení nákladů DDHM 
veř.zeleň 

231 
010
0 

374
5 5169   37 47 13 000,00 

zvýšení nákladů služby veř. 
zeleň 

231 
010
0 

374
5 5499       400,00 

zvýšení nákladů přísp. veř. 
zeleň 

231 
010
0 

551
2 5137       6 500,00 zvýšení nákladů DDHM hasiči 
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231 
010
0 

611
2 5139       3 000,00 

zvýšení nákladů mat. 
zastupitelst 

231 
010
0 

617
1 5169   41 41 14 000,00 zvýšení nákladů správa služby 

231 
010
0 

631
0 5163   5 5 3 000,00 zvýšení nákladů bank. Poplatky 

231 
010
0 

640
2 5366     0,5 -500,00 přesun mezi výdaji 

231 
010
0 

640
2 5366 98005   0,5 500,00 vratka dotace 

231 
010
0 

221
2 6121   1 930 1 930 

-112 
600,00 přesun mezi výdaji 

Celkové zvýšení/snížení výdajů 
159 

300,00   

 

Všichni zastupitelé obdrželi RO 3/2012 mailem k prostudování. Starostka podrobně probrala 

všechny položky RO 3/2012. Po té se hlasovalo.  

Návrh usnesení 10/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje rozpočtové opatření číslo 3/2012 bez výhrad. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 10/15/2012  

 

4. veřejnosprávní kontrola MŠ 

Na minulém zasedání nebyla přítomna předsedkyně kontrolní skupiny, proto se projednává 

dnes. Starostka vyzvala předsedkyni kontrolní skupiny. Ing. Bezděková přednesla zprávu – 

předmětem kontroly bylo ověření hospodaření p.o. zřízené obcí a ověření vnitřního systému 

finanční kontroly, která proběhla v červnu. V průběhu kontroly nebyly zjištěny žádné 

nedostatky ani pochybení. Dále byl prověřován nastavený systém řízení a kontroly a vnitřních 

směrnic, byla posuzována přiměřenost a účinnost a nebyly zjištěny žádné nedostatky. 

Opatření z minulé kontroly byla splněna. Provozní řád dětského hřiště by měla zajistit obec 

Valchov.  

Návrh usnesení 11/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje závěry VS kontroly v MŠ, provozní řád DH u MŠ zpracuje obec Valchov. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 11/15/2012  

 

5. kontrola finančního výboru 

Na minulém zasedání nebyla přítomna předsedkyně kontrolní skupiny, proto se projednává 

dnes. Starostka vyzvala předsedkyni FV k přednesení závěrů. Kontrola proběhla v květnu, 

drobné nedostatky byly vyřešeny, mimo jiné se kontrolovalo vykazování služebních cest na 

OÚ. Nebyl jasný účel cesty, bylo doporučeno používat standardizovaný formulář. Další 

kontrola (2. čtvrtletí 2012) proběhla v srpnu, nebyly zjištěny závažné nedostatky, vykazování 

služebních cest je doplněno. Kontrola proběhla i na vyúčtování dotací poskytnutých jiným 

subjektům za rok 2011. Kontrola však poukazuje na vyúčtování dotace TJ Sokol Valchov, kde 

byly uvedeny výdaje na energie ve 100%. Avšak při poskytovaném pronájmu sokolovny se 

vyúčtovávají i energie, což neopravňuje k plnému vykazování energií do vyúčtování dotace 

vůči obci. Starostka souhlasí s FV ohledně vyúčtování energií. TJ Sokol pro příští období 

nebude do vyúčtování zahrnovat celé platby za energie. 

 

6. příspěvek na financování IDS JMK na rok 2013  

Příspěvek je dán usnesením zastupitelstva JMK a pro příští rok činí 50,- Kč na 1 obyvatele, 

čili 23 800,- Kč.  
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Návrh usnesení 12/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje příspěvek na IDS JMK na rok 2013 ve výši 23 800,- Kč. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 12/15/2012  

 

7. žádost o investiční příspěvek VAK 

SVAK žádá o investiční příspěvek z důvodů celoplošné pokládky asfaltového povrchu před 

kaplí ve výši 225 272,- Kč. Starostka dojednala započtení příspěvku z tzv. mínusovosti – 

částky, kterou má obec Valchov „naspořenu“ na eventuální rozšíření vodovodu a kanalizace 

v obci. Prakticky by obec ze svého rozpočtu nic nevydala. Havárie a plánované opravy řeší 

SVAK. Při dalším rozšiřování sítí by stavbu hradila sama obec. 

Návrh usnesení 13/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje investiční příspěvek na zhotovení celoplošné pokládky asfaltového povrchu ve 

výši 225 272,-Kč uhradit z mínusovosti v rámci finančních prostředků obce ve SVAK. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 13/15/2012  

 

8. žádost o prominutí části půjčky SDH Valchov 

SDH Valchov podal žádost o prominutí části bezúročné půjčky, kterou na základě dohody 

čerpal z obecního rozpočtu. Jedná se o 20 000,- Kč. Z důvodů využívání prostoru také obcí a 

jinými organizacemi navrhuje starostka schválit. 

Návrh usnesení 14/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje prominutí části půjčky ve výši 20 000,- Kč pro SDH Valchov. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 14/15/2012  

 

9. navýšení rozpočtu MŠ Valchov 

MŠ Valchov žádá o navýšení rozpočtu o 50 tis. korun z důvodů navýšení ceny plynu a 

energií. Při tvorbě rozpočtu toto nebylo známo.  

Návrh usnesení 15/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje navýšení rozpočtu o 50 tis. korun pro MŠ Valchov. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 15/15/2012  

 

10. žádost o sponzorský dar ZO ČSCH Boskovice 

ZO ČSCH Boskovice žádá sponzorský dar na pořádání oblastní výstavy drobného zvířectva. 

Členy jsou i Valchovští občané, je dlouhodobě udržována spolupráce s chovateli. Starostka 

navrhuje podpořit částkou 1 500,- Kč, tak jako v minulých letech. Drobná spolupráce se 

svazem proběhla ohledně projektu Nová náves pro Valchov. 

Návrh usnesení 16/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje žádost o sponzorský dar ZO ČSCH Boskovice 1 500,- Kč. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 16/15/2012  

 

11. žádost o sponzorský příspěvek na fotbalovou činnost mužstva Boskovice „B“ 
Vedoucí oddílu Boskovice „B“ Antonín Oujezdský a kapitán mužstva Pavel Zelený žádají 

zastupitelstvo obce o sponzorský dar 15 000,- Kč. Ve své žádosti vysvětlují situaci, hovoří o 

nezájmu ze strany TJ Sokol Valchov a zdůrazňují, že většina hráčů má registraci TJ Sokol 

Valchov, nikoli, že jsou občany Valchova, to jsou jen někteří. Starostka se domnívá, že hráči 
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Boskovice „B“ jsou členy TJ Sokol Valchov na hostování a tudíž navrhuje jejich žádost 

postoupit TJ Sokol.  

Pan Kunc vysvětlil, jako člen výboru TJ Sokol Valchov, historii ukončení fotbalu ve 

Valchově a hostování hráčů v Boskovicích. Ing. Přikryl doplnil, že nechápe, proč má obec 

Valchov sponzorovat fotbalové mužstvo Boskovice „B“. „Původně se TJ Sokol 

v rozhovorech s fotbalisty bavil o nákladech 50 tis. korun, ale dle informací z Boskovic půjde 

patrně o menší částku, asi 25 tis. korun. Je třeba si uvědomit, kolik si platí hráči sami. TJ 

Sokol nenese vinu na situaci velké kopané, z Valchova je nikdo nevyháněl, je to jejich 

svobodné rozhodnutí, nedivím se však hráčům, že chtějí hrát na lepším povrchu. Na druhou 

stranu 16 hráčů hostuje v Boskovicích zadarmo, to je také sponzoring. Mohli si sami 

uspořádat zábavu, TJ Sokol jim nabídl přepuštění termínu i s kapelou a zajištěním 

pořadatelské činnosti, fotbalisté kategoricky odmítli. Fotbalisté si po sobě neuklízejí ani šatnu 

po tréninku. Pan Oujezdský uváděl, že denně pracuje s finančními prostředky, i dotačními, 

možná by nebylo od věci, kdyby se pokusil o možnost získání dotace pro valchovský fotbal.“, 

řekl ing. Přikryl. Karel Vrána doplnil, že hráči měli snahu pokračovat s velkou kopanou pod 

hlavičkou TJ Sokol Valchov na umělém povrchu v Boskovicich, ale toto bylo ze strany 

TJ Sokol zamítnuto. K financování diskutoval ještě ing. Dokoupil a Milan Fiala. Ing. 

Dokoupil také řekl, že na zápasy „Boskovic B“ chodí dost valchovských občanů. Z občanů 

potom Jiří Sedlák ml. uvedl kolik různých příspěvků obec poskytuje. Navrhuje však 

poskytnout pouze 5 tis. korun.    

Obec Valchov nerozhoduje o financích TJ Sokol a starostka není nakloněna žádosti. Občané 

do Boskovic na zápasy chodit vesměs nebudou, obci to nic nepřinese, příspěvek ze „svého“ 

1000,- Kč je málo, mnoho občanů si podobné aktivity hradí v nesrovnatelně vyšší míře. 

Nabízejí se i jiné technické možnosti řešení v jiných obcích, např. v Němčicích, nebylo by 

však pro hráče zajištěno takové pohodlí jako v Boskovicích, kde mají vše předem připraveno. 

Obec nemůže zajišťovat podmínky pro všechny potencionální sporty, které občané obce 

provozují. Starostka znovu vyzvala zastupitele, aby si dobře uvědomili, že jsou odpovědni za 

nakládání s obecními prostředky. 

Návrh usnesení 17/15/2012:         6 - 2 - 0 

ZO schvaluje žádost o sponzorský příspěvek na fotbalovou činnost mužstva Boskovice „B“ 

ve výši 10 000,- Kč pro rok 2012. 

Hlasování: br-2 př-2 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 17/15/2012  

 

Fotbalové hřiště  

Co se týká případné stavby fotbalového hřiště starostka je stejného názoru, jako na minulém 

zasedání. Zastupitel Ing. Dokoupil navrhoval, že má plán, na dvouleté financování 

vybudování hřiště. Starostka vyzvala ing. Dokoupila o příspěvek. Ing. Dokoupil uvedl, že je 

schváleno rozpočtové určení daní a že obec v příštím roce bude mít (dle kalkulačky na 

internetu) o asi 800 tis. korun vyšší daňové příjmy, což je za dva roky 1,6 milionu korun. 1 

milion sežene ing. Přikryl, jak uvedl již dříve a zbylých 400 tisíc korun je možné získat, když 

starostka obce nebude zastávat funkci jako uvolněná. Takto bychom získali potřebné 3 

miliony na stavbu zatravněného fotbalového hřiště. Starostka řekla, že k uvedenému nemá 

žádný další komentář, jen dodala, že RUD bylo opravdu schváleno, ale najedná se o částku 

absolutní, ale pouze relativní a ta se bude odvíjet od daňových příjmů státu. Ing. Přikryl řekl, 

že to není návrh na financování hřiště, ale ve skutečnosti to není návrh žádný.  
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12. různé 

a) krizová situace ohledně otrav metylalkoholem 

starostka zveřejnila (web, vývěska, hlášení rozhlasu) varování hejtmana JMK a krizových 

štábů o situaci ohledně otrav metylalkoholem. V případě jakýchkoliv dotazů neváhejte 

starostku kontaktovat. Situace je opravdu vážná. 

 

b) Volby do krajských zastupitelstev 

12. a 13. října se konají volby do krajských zastupitelstev. Byla ustavena okrsková volební 

komise ve složení Pavlína Konečná – zapisovatelka, Jaromír Sedlák, Dobromila Přibylová, 

Eva Matušková, Zdeněk Kunc, Lenka Hasoňová a Jiří Sedlák, st. – náhradník. 

Některé členy nominovaly politické strany. Volební okrsek je jeden, volební místnost na OÚ, 

i když starostka uvažovala o klubovně hasičů (bezbariérový přístup), z důvodů nutnosti 

telefonní linky zůstává volební místností OÚ.  

 

c) rekonstrukce kanalizace – Dyje II  
skončila, starostka děkuje všem občanům za vstřícnost a trpělivost, se kterou snášeli omezení 

spojená se stavbou. Všechny připomínky občanů, byly vyřešeny ke spokojenosti obou stran, 

výsledkem je téměř nová kanalizace a dokončený povrch krajské vozovky. Průběh stavby byl 

co nejlépe koordinován s našimi projekty. 

 

d) likvidační komise 

starostka informuje o vyřazení regálů a některého dalšího vybavení z knihovny. Domnívá se, 

že zasedání likvidační komise bude dostačující v rámci hlavních inventur v závěru roku.  

 

e) odměny za cyklozávody – návrh 

místostarosta navrhuje schválit odměny pro část realizačního týmu, který zajišťoval 

cyklozávody v obci. 

Josef Barák – 7 000,- Kč 

Milan Korec – 500,- Kč 

Monika Učňová – 1 000,- Kč 

Tereza Učňová – 1 000,- Kč  

Miroslav Šrom – 500,- Kč 

Starostka vyzvala místostarostu, aby vyjmenoval i ostatní občany, kteří pomáhali se 

zajištěním závodů a jakoukoliv odměnu striktně odmítli. Byli to Václav Hasoň, Zdeněk 

Přikryl, Karel Vrána, Pavlína Konečná, Aleš Konečný, Michaela Laštůvková, Tomáš Lev, 

Josef Brož, Jiří Laštůvka, Tomáš Kalik, Petr Chlup, Miroslav Chlup, Jindra Brožová a Radka 

Bezděková.   

Návrh usnesení 18/15/2012:         8 - 0 - 0 

ZO schvaluje odměny výše uvedeným občanům. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-N vr-1 be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 18/15/2012  

 

f) Valchovský zpravodaj 3/2012 

vyšel 11. 9. 2012, starostka věří, že informovanost občanů je co nejlepší. Děkuje Pavle Vítové 

za příspěvek „Nad obecními kronikami“ a zároveň prosí o druhý díl do konce listopadu. 

Možná by stálo za úvahu oživit vánoční nebo zimní zápisy z kronik. 

 

10. diskuze – zastupitelé: 

Znovu se ještě diskutovalo o možnostech fotbalového hřiště.  
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Václav Hasoň poděkoval vedení obce za jejich práci a profesionální vedení Valchova a 

zdůraznil, aby se nenechali „otrávit“ těmi, kterým na vývoji obce nezáleží. Dále uvedl, aby si 

občané a voliči uvědomili, kdo různé akce zajišťuje. 

Ing. Přikryl má námět na možnost pořízení bezdrátového rozhlasu v obci s dotací 90%. 

Společnost, která nabízí zpracování žádosti, by tuto vypracovala za 20 až 30 tis. korun. To je 

jediné riziko pro obec. V případě, že bude žádost úspěšná, z obecního rozpočtu bude 

vynaloženo pouze 10% pořizovacích nákladů. Jedná se o výzvu MŽP. Žádost by zahrnovala 

digitální povodňový plán, varovný a vyrozumívací povodňový systém a bezdrátový rozhlas. 

Místostarosta, na četné dotazy, potvrdil, že DPH je uznatelným výdajem. Zastupitelé se 

rozhodli, že mají ještě málo informací ohledně takové důležité věci a tudíž se dohodli, že 

starostka zajistí další podrobnosti a bude zastupitele informovat mailem. Po té se rozhodnou. 

Ing. Dokoupil se zeptal na zaseknuté čerpadlo v jednom z vrtů na hřišti, bylo mu sděleno, že 

je doposud sice zaseknuto, ale čerpadlo je funkční. Opravil také pootočené dopravní zrcadlo 

naproti výjezdu od svého domu. 

 

Diskuze - občané: 

Miroslav Šrom měl připomínku k bodu o kapli, kam putují milodary ze mší svatých. Měl na 

mysli, zda by nebylo vhodné částí těchto peněz spolufinancovat opravy kaple. Pan Luděk 

Hartl řekl, že peníze jdou na provoz kaple a případný přebytek jde na farnost do Žďárné. Což 

je podle jeho názoru správné, neboť se tak děje i v jiných obcích. Starostka navrhla, že je 

možnost provést část oprav na kapli formou brigády (nátěr oken), hlavně mezi farníky. Pan 

Hartl oponoval, že tak krásná okna si zaslouží odborný nátěr, ne jen brigádnický zásah. Je 

toho názoru, že farníci mezi sebou rádi vyberou příspěvek na opravu kaple. Pan Hartl měl 

ještě otázky k rekonstrukci kanalizace. Bylo mu odpovězeno. 

Pan Kunc chválí současné vedení obce, nechápe některé provokace a dovoluje si tvrdit, že 

obec se posouvá ve svém vývoji kupředu. 

Pan Jaromír Sedlák souhlasí, domnívá se, že obec vzkvétá a je se současným vedením obce 

spokojen. Také chválí Valchovský zpravodaj a dobrou informovanost občanů.    

 

11. Závěr 

Starostka poděkovala všem za účast a podnětné připomínky. 

Ukončila zasedání ZO Valchov v 22.44 hod. 

 

Ve Valchově 21. 9. 2012  

 

zapsala: ing. Jindřiška Brožová 

 

 

Ověřovatelé:  ing. Zdeněk Přikryl, v.r.     ………………………… 

 

 

 

Karel Vrána, v.r.      ………………………… 

 

 

 

 

 

Ing. Jindřiška Brožová, v.r. 

          starostka obce 


